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18  maja  w  Porażynie  odbyło  się  spotkanie  przedstawicieli  zespołu  doradzającego  dyrektorowi
generalnemu LP w sprawie rynku usług leśnych z dyrektorem generalnym LP Marianem Piganem.

Przewodniczący zespołu Piotr Grygier omówił spotkania, które w 2010 r. odbył zespół doradczy.
Przedstawił też tematy, nad którymi zespół teraz pracuje, m.in. licencjonowanie firm leśnych.

Przedsiębiorcy poruszyli następujące tematy:

licencjonowanie firm●

nowelizacja katalogów pracochłonności (m.in. prosili o znormowanie sadzenia tzw.wielolatek i●

dokładnego określenia, co to są sadzonki wyrośnięte, a co wielolatki i wielolatki ukorzenione)
większe pakiety i umowy wieloletnie●

przedsiębiorcy prosili o przeanalizowanie możliwości podniesienia stawek na 2011 r., zwłaszcza w●

zagospodarowaniu lasu.

Dyrektor generalny przedstawił sytuację ekonomiczną w LP. Zgodził się również z tym, że jeżeli Lasy
Państwowe są certyfikowane, to również powinny korzystać z firm certyfikowanych. Trzeba jednak
pamiętać, że certyfikacja kosztuje, wymagania się zwiększają i nakłady na usługi powinny wzrosnąć.

Pan  dyrektor  zaproponował  spotkanie  w  OWR-LP  w  Bedoniu  w  sprawie  nowelizacji  katalogu
pracochłonności.

Poruszono również temat spotkania z ministrem Gawłowskim które miałoby się odbyć w połowie



lipca w Warszawie.

Przedsiębiorcy poruszyli również sprawę wcześniejszych przetargów. Zależy to jednak od terminu
prowizorium budżetowego. Mamy nadzieję, że i ten temat Pan Dyrektor rozwiąże, a przedsiębiorcy
leśni  będą mogli  ze spokojem spędzić Święta Bożego Narodzenia w gronie rodzinnym, zamiast
gorączkować się przetargami.
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